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Eteck-dossier nog lang niet gesloten
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Bodegraven – Vorig jaar juni besloot de gemeenteraad om 28.000 euro uit te trekken

als bijdrage aan de vernieuwing van een deel van de WKO-installatie in de Wijk

Weideveld. Volgens de woordvoerder van de gemeente kon dit gezien worden als een

poging om zo snel mogelijk tot een oplossing te komen. Morgenavond legt het college

opnieuw een verzoek neer bij de commissie Bestuur en Financiën. Dit keer vraagt

wethouder Kees Oskam de raad in te stemmen met een kredietvoorstel van € 30.000,-

voor WKO Weideveld. Het betreft de kosten die gemaakt gaan worden voor het doorlopen

van de juridische procedure en de onderzoeken die worden uitgevoerd ten behoeve van

het WKO-systeem.

De story continue’s

 
Daarmee lijkt het Eteck-dossier in een nieuwe fase te zijn gekomen, die van de advocaten.

Ondanks dat Eteck vorig jaar nog uitsprak dat met het onderhoud de problemen voor de

inwoners die aangesloten zijn op het gemeenschappelijke systeem grotendeels zo niet

helemaal zouden zijn opgelost.

Niets blijkt minder het geval te zijn en de story continue’s. Volgens Levi Hogendoorn is bij

dit groot onderhoud vooral gebruik gemaakt van verkeerde materialen en de oplossing is

nog lang niet in zicht. Laat staan dat het systeem naar behoren functioneert.
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Tweesporenbeleid

De gemeente heeft Eteck inmiddels in een juridische brief laten weten zowel aanspraak te

maken op de in de overeenkomst opgenomen contractuele boetes, als geëist dat Eteck zijn

verplichtingen op een deugdelijke manier nakomt. De gemeente zet hiermee in op een

tweesporenbeleid. Enerzijds in samenwerking met Eteck én de bewoners tot een goed

werkende energievoorziening komen. De andere communicatie via advocaten.

Het bedrag van € 28.800 euro excl. btw die de gemeente zou meebetalen aan het

onderhoud van de installatie van Eteck, wordt niet betaald aan Eteck, omdat het bedrijf

niet voldoet aan de voorwaarden die hieraan zijn gesteld.

Hoogendoorn ervaart inmiddels de samenwerking met de gemeente als opbouwend en
constructief. 
‘We hebben elkaar gevonden in dit proces’, laat hij telefonisch weten. ‘De gemeente erkent
dat het systeem niet werkt en we hebben wekelijks overleg over de voortgang.’

Hoewel de Gemeente en bewoners blijven hopen er via de weg van goed overleg uit te

komen, geeft de wethouder in zijn verzoek aan de raad aan dat het inzetten van het

juridische spoor wordt gezien als het laatste middel om Eteck te laten bewegen om het

WKO-systeem weer goed werkend te krijgen.

 

 


